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Jaarverslag 2018 Algemeen 

 

Inleiding 

Het afgelopen jaar is het bestuur voltallig elke 6 weken in vergadering bijeen geweest. Aan de hand 

van een standaard agenda zijn er veel uiteenlopende punten besproken. In dit jaarverslag is het 

overzicht hiervan opgenomen. 

Bestuur 

Ook dit jaar zijn er geen wijzigingen geweest in het bestuur. Helaas zijn de functies van 

jeugdcoördinator en wedstrijdsecretaris nog steeds vacant. Mocht iemand interesse hebben of meer 

willen weten over deze functies en bijbehorende taken, dan horen we dit uiteraard heel graag. 

Functie Vervuld door Aftredend 

Voorzitter Hans van Graas 2019 

Secretaris Ellen van Duin 2020 

Penningmeester Martien Komen 2019 

Secretaris Materieel Jurrie Span 2021 

Trainingscoördinator Chris Eykelenboom 2019 

Coördinator Jeugd Vacant  

Secretaris Wedstrijden Hans van Graas/Vacant 2018 

 

Vrijwilligers 

Dit jaar hebben we weer kunnen rekenen op de inzet van veel vrijwilligers. Het bestuur is hier heel 

dankbaar voor! De vrijwilligers van Dokev zetten zich onder andere in bij de organisatie van 

wedstrijden, als verkeersregelaar, bij het ophalen van oud papier, bij het schoonmaken van ons 

clubgebouw, bij het ondersteunen van diverse acties zoals de Grote Clubactie en narcissenactie, bij 

het onderhouden en opknappen van het veld, het clubgebouw en de materialen en bij het geven van 

trainingen aan onze leden. Door de inzet van al deze vrijwilligers hebben er in 2018 rond de 200 

leden kunnen sporten bij onze mooie vereniging.  

Hardlooptrainingen 

Ook in 2018 zijn onze trainers weer in staat gebleken op meerdere dagen in de week veel 

gevarieerde trainingen aan te bieden. Helaas heeft Bart Kesteloo na jaren trouwe dienst afscheid 

genomen als trainer en hebben we moeten besluiten een trainingsavond te laten vervallen. Gelukkig 

is er nog steeds een prima trainingsaanbod voor de minder geoefende tot zeer ervaren lopers met 

trainingen geleid door enthousiaste en ervaren trainers. De lopend meer bewegen groep onder 

leiding van Bianca Huiberts brengt mensen letterlijk in beweging en biedt leden een laagdrempelige 

toegang tot onze vereniging. Doordat op zowel de dinsdag als de vrijdag meerdere loopgroepen 

actief zijn wordt de doorstroming tussen de loopgroepen ook makkelijker gemaakt. Ook de publiciteit 

voor het trainingsprogramma naar een snellere 10 km heeft tot meer bekendheid en nieuwe leden 

geleid. Ook voor 2019 hopen we het gevarieerde trainingsaanbod in stand te kunnen houden.  

 

Jubileumfeestavond 
Vrijdagavond 15 juni hebben we het 30-jarig jubileum van atletiekvereniging DOKEV en de opening 
van ons gerenoveerde hoogspringplateau gevierd.  De trainers hebben voor leuke sportieve 



activiteiten gezorgd gevolgd door een gezellige avond met een hapje en een drankje. Deze avond is 
zeker voor herhaling vatbaar. 
 

Veiligheid 

Aangezien veel atleten ook tijdens de donkere maanden lopend naar en van de club gaan en er 

regelmatig trainingen op de openbare weg worden gehouden, is in september aangegeven dat het 

dragen van minimaal een reflecterend hesje verplicht is maar beter nog een verlicht hesje. Dit 

verhoogd de veiligheid door betere zichtbaarheid van eenieder. Goed te zien dat dit goed wordt 

opgevolgd. 

 

AED 

In het afgelopen jaar hebben twintig leden van de club, met name trainers en juryleden (aanwezig bij 

de wedstrijden) een training gehad in het gebruik van onze AED en reanimatietechnieken. Deze 

trainingsavond zal jaarlijks worden herhaald. 

 

Vertrouwenscontactpersonen 

Helaas werden we het afgelopen jaar in de media geconfronteerd met een aantal voorbeelden van 

ernstig grensoverschrijdend gedrag in de sport en ditmaal ook binnen de atletiek. Het is daarom 

belangrijk aandacht te hebben voor een veilig sportklimaat en preventieve maatregelen te treffen 

om dit soort ernstige zaken te voorkomen. De basis van een veilig sportklimaat ligt echter bij de 

leden zelf. Een bestuur kan regels vaststellen, een vertrouwenscontactpersoon hebben. Het zijn 

echter de sporters, de trainers, de vrijwilligers en de supporters die samen een veilig en vertrouwd 

sportklimaat kunnen creëren.  Een veilig sportklimaat bereik je in eerste instantie door een open 

cultuur waarin men elkaar aanspreekt op onwenselijk gedrag. Het vraagt alertheid van eenieder om 

een veilig en plezierig sportklimaat te houden. Onze vertrouwenspersonen en bestuursleden hebben 

ook in het afgelopen jaar gelukkig geen signalen binnen onze club ontvangen. 

 

Website 

De nieuwe website draait inmiddels een jaar, naar tevredenheid van de leden en het bestuur. Via de 

site wordt de ledenadministratie uitgevoerd door Ria Kos en worden de leden om de hoogte 

gehouden van nieuws, uitslagen, aankomende activiteiten en trainingsschema’s. De mogelijkheden 

van de site worden nog niet allemaal benut en zullen steeds meer gebruikt gaan worden. 

 

Sponsoring 

Dokev kan nog steeds rekenen op een groot aantal sponsoren. Door hun bijdrage blijft de contributie 

betaalbaar en is het mogelijk om wedstrijden te organiseren. Onze dank is dan ook groot en we 

hopen wat we nog meerdere jaren op de sponsoren kunnen rekenen. Naast de vaste sponsoren 

hebben we ook een mooi bedrag ontvangen van de Rabobank (Clubkascampagne), de Rotary (Tour 

de Soes) en Deen Supermarkten. 

Ellen van Duin 

Secretaris 

  



Commissaris materieel 

In 2018 zijn er weer een paar opvallende en minder opvallende zaken gedaan aan en op het complex. 

Bij het nieuwe hoogspring plateau zijn de stenen tegels aan het eind vervangen door rubber tegels. 

Het plateau vertoonde ook enige wat wij dachten onvolkomenheden maar dit bleek geen kwaad te 

kunnen na inspectie van de leverancier. Wat wel kwaad kon was het vandalisme wat hier plaats had 

gevonden wat resulteerde in een grote schoonmaakbeurt daar het plateau vergeven was van 

glassplinters door gebroken flesjes. Al met al nu weer in bezit van een mooi plateau welke 

uiteindelijk dit jaar feestelijk is geopend. 

 

Ook is er weer aan de buitenboel de nodige aandacht besteedt zoals onkruidbestrijding op en rond 

het terrein en is de kogelstootbaan grondig onder handen genomen. Voor wat betreft de drainage, 

daar zijn de nodige gesprekken weer over gevoerd  en het laat er zich naar uitzien dat in 2019 

uiteindelijk het probleem verholpen zal worden. 

 

Verder hadden wij te maken net zoals een ieder met een zeer droge zomer waarbij wij ons zorgen 

begonnen te maken over de grasmat. Beregening vanuit SV Kleine Sluis bleek niet mogelijk. Evenals 

lobbyen bij de brandweer mocht niet baten. Te rade gegaan bij experts in groen die ons vertelden 

dat de lange droogte geen kwaad kon en het gras zich bij de eerste beste regenbui  zelf zou 

herstellen en zo geschiedde.  

 

Tijdens de groeiperiode wordt de baan wekelijks extra gemaaid om het gras goed kort te houden. 

Daarnaast worden elke twee weken (gedurende het hele jaar) de lijnen opnieuw getrokken beide 

klussen door trouwe vrijwilligers waardoor de baan er altijd weer netjes bij ligt. 

 

De houten brug welke gebruikt wordt bij de Garden Pleasure Loop is weer voorzien van een nieuwe 

antislip laag en kan er weer een paar jaar tegenaan. 

 

De lekkage in de kleedkamer is deels verholpen maar er zal meer actie nodig zijn om de lekkage 

geheel te op te lossen. In de keuken hebben we de kookplaat vervangen door een met beveiliging, 

oftewel geen vlam dan automatisch stop gastoevoer. Ontzettend blij zijn we met de verbeterde 

akoestiek in de kantine door het aanbrengen van een nieuw plafond wat tevens een warmere 

uitstraling geeft en alle lampen vervangen door dimbare ledlampen. Als laatste hebben we de bezem 

door gebouw en vooral de materiaalloods gehaald waardoor er weer een overzichtelijker geheel is 

ontstaan.  

 
Jurrie Span 
Commissaris Materieel 

  



Trainers coördinator jeugd 

2018 was bij de jeugd wederom een jaar met uitdagingen op het gebied van vrijwilligers, 

wedstrijddeelname en trainersbezetting. De zoektocht naar versterkingen blijft lastig. Wel zijn er veel 

activiteiten georganiseerd en zien we een lichte groei in het aantal jeugdleden. Hierbij moet vermeld 

worden dat te vaak de organisatie rust op de schouders van te weinig vrijwilligers, waarbij van een 

kleine groep (te) veel gevraagd wordt. 

Jeugdleden 

Zoals bekend hadden we sinds 2014 te maken met een terugloop in jeugdleden. In onderstaande 

grafieken is de ontwikkeling sinds 2014 te zien. Afgelopen jaar hebben we hier uiteindelijk weer een 

groei in kunnen realiseren. 
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De doelstelling voor 2018 was het voorzichtig groeien van de jeugdleden. Dit is grotendeels gelukt. 

De groei in de pupillengroep heeft zich ook afgelopen jaar weer doorgezet. Stabiele groei en de 

voortzetting hiervan is een vereiste om op langere termijn de aanwas van de volledige jeugd op 

niveau te houden. Met name aanwas in de jongste groep pupillen blijft op niveau wat toch ook een 

groot compliment voor de pupillentrainers blijft. De juniorengroep blijft afgelopen jaar stabiel, al is 

de trainingsopkomst een verbeterpunt. Totaal hebben we op dit moment 71 jeugdleden, het hoogste 

aantal sinds halverwege 2016. Het voorjaar, het traditionele groeiseizoen voor de jeugd, staat voor 

de deur, de verwachting is dat we komend voorjaar weer een verdere groei in pupillen-jeugdleden 

kunnen ontwikkelen. Onderstaand de ontwikkeling van het afgelopen jaar. 
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Trainingen en trainersbezetting 

Het afgelopen jaar hebben we ondanks een krimpende trainersgroep, kwalitatief goede trainingen 

kunnen blijven aanbieden. De trainersgroep bestaat nog altijd uit trainers en assistenten en enkele 

stagiaires, die veelal de stap naar assistent-trainer maken. De trainingen hebben we door het blijven 

schuiven met trainers door kunnen blijven zetten, echter zijn we wel op zoek naar nieuwe trainers en 

assistenten om ook voor komend jaar de bezetting op orde te houden. Trainers blijven lastig aan te 

trekken, we zien dit overigens in de hele regio. Hierdoor blijven we aangewezen op trainers vanuit 

het eigen ledenbestand. 

De volgende trainingen bieden we op dit moment aan: 

Maandag:  looptraining voor oudere pupillen en junioren 

Dinsdag:  technische training pupillen, volgens periodiek trainingsschema 

   technische training junioren, extra aandacht voor D junioren 

Vrijdag:  technische training pupillen, volgens periodiek trainingsschema 

   technische training junioren 

Zondag:  krachttraining in krachthonk. 

 

Bijzondere trainingen en evenementen 

Het afgelopen jaar zijn er weer enkele bijzondere trainingen gegeven. De jaarkalender welke we in 

2018 hebben gebruikt bleek zeer succesvol en zullen we ook komend jaar weer doorzetten. Vanwege 

het tekort aan vrijwilligers worden deze trainingen veelal georganiseerd door de trainers zelf. Zo is er 

een bosloop, sinterklaastraining en een vriendjes/vriendinnetjes-training geweest.  

Daarnaast is de jeugdcross, onderdeel van de Crosscompetitie wederom zeer succesvol 

georganiseerd. Dit evenement is, naast een visitekaartje voor onze vereniging en een sportief 

hoogtepunt met bijna 600 deelnemers, ook een mooie bron van inkomsten, eind 2018 heeft dit  

weer bijna 1000,- euro opgebracht!  

Ook is de clubcompetitie afgelopen jaar weer volwaardig afgerond. Waar er nog matig deelgenomen 

werd aan de voorjaarswedstrijd, zagen we het deelnemersaantal bij de zomer- en najaars- wedstrijd 

gestaag stijgen. We hopen dit in 2019 door te kunnen zetten. 

Hoogtepunt van 2018 was toch wel weer het jeugdkamp. Twee fantastische dagen vol plezier voor 

alle jeugd, georganiseerd door actieve vrijwilligers. Het blijft een evenement waar weer 2 jaar naar 

uitgekeken wordt! 

 

Wedstrijddeelname 

De wedstrijddeelname is nog een punt van aandacht. We zien een goede deelname van de (oudere) 

junioren, maar voornamelijk in de pupillengroep was begin 2018 wedstrijddeelname nog moeizaam. 

Positief hiervan is de hoge deelname van de crosscompetitie op eigen terrein. In de junioren 

competitie hebben we afgelopen jaar met de teams goede deelname gehad. Dit gaan we komend 

seizoen proberen door te zetten. Afgelopen jaar hebben we wel weer een stijging gezien in de 

wedstrijddeelname van de pupillen. Hoogtepunt hiervan was de deelname van 14 jeugdleden aan de 



crosscompetitie waarvan 5 de landelijke finale hebben bereikt. Ook de eigen clubcompetitie werd 

steeds beter bezocht met als hoogtepunt de najaars wedstrijd met 42 deelnemers. 

 

Acties 

Het afgelopen jaar zijn ook de grote clubactie en de narcissenverkoop weer gehouden. Goed nieuws 

is dat we onze vrijwilligers ook dit jaar weer bereid hebben gevonden om dit te organiseren, 

waardoor de continuïteit van deze belangrijke bron van inkomsten (in 2018 toch samen weer goed 

voor bijna 1900 euro) veilig hebben kunnen stellen.  

 

Vooruitblik 2019 

Het komend jaar zullen wij ons gaan richten op het volgende punt: 

-Actief blijven zoeken naar nieuwe vrijwilligers (ouders!) om met vele handen alle extra activiteiten 
toch licht werk te maken, zoals jurytaken, assistent trainers, etc. etc. 
 
Daarnaast zullen onderstaande punten aandacht krijgen: 
-zoektocht naar nieuwe (junioren)-trainer en nieuwe assistenten 
-wedstrijddeelname verder stimuleren en promoten 
-kwalitatief verder verbeteren van de trainingen 
-doorzetten van de jaarplanning met bijzondere activiteiten 
-het op niveau blijven houden van onze faciliteiten en materialen 
 

Chris Eykelenboom 

Trainers coördinator Jeugd 

 

 

 

  



Wedstrijdsecretaris 

Inleiding 

Ook in 2018 zijn we weer in staat geweest om 5 mooie hardloop wedstrijden te organiseren. We zien 
bij de meeste wedstrijden helaas een daling van het aantal deelnemers in 2018 ten opzichte van 
2017. Positieve uitzondering hierop is de Garden Pleasure Cross die dit jaar een flinke groei heeft 
laten zien. Deelname van Dokev leden is stabiel te noemen. We hopen, gelet op de grote 
trainingsopkomsten, ook hier op een groei van het aantal Dokev deelnemers.  

Tijdens de laatste Kneesloop van 2018 was de finish van alle afstanden op het terrein van de 
watersportvereniging. Hierdoor vonden de activiteiten van start, finish en prijsuitreiking nu centraal 
plaats. Dit experiment is zeker voor herhaling vatbaar. Op deze manier proberen we de lopen 
aantrekkelijker te maken en zo ook het aantal deelnemers weer toe te laten nemen. Naast de 
verloting onder de deelnemers denken we voor het komende jaar aan een klassement over de 3 
wedstrijden en wordt muzikale ondersteuning overwogen. 

De Garden Pleasure Cross mocht zich dit jaar verheugen op een groei van het aantal deelnemers van 
buiten de vereniging. We hopen dan ook dat de stijgende trend zich in deze strak georganiseerde 
wedstrijd zich doorzet. 

Het succes van al onze lopen valt of staat met de inzet van vrijwilligers. Om alles in goede banen te 

leiden zijn er dan ook veel vrijwilligers nodig. Voor een goed verloop van bijvoorbeeld de 

Voorjaarsloop en de Cross gaat het al snel om 30 a 35 vrijwilligers. We merken dat er druk komt te 

staan op het aantal beschikbare juryleden, waarbij we dringend op zoek zijn naar nieuwe juryleden. 

 

Ook voor de organisatie van wedstrijden zijn we nog steeds actief op zoek naar wedstrijdleiders om 

de taken meer te spreiden. We hopen dan ook op nieuwe wedstrijdleiders om deze taken voor de 

komende jaren beter te kunnen verdelen. Vele handen maken nog altijd licht werk. 

 

Hieronder worden kort de highlights van de wedstrijden in 2018 weergegeven. 
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Highlights van de wedstrijden in 2018 

 Sponsoring in 2018 door Zuurbier Makelaardij. 

 Zeer koude editie met hagel, harde wind en lichte vorst. 

 Daling aantal deelnemers t.o.v. 2017. 

 Wedstrijdleider 2018 Hans van Graas 
 

 

 

 116e , 117e en 118e Kneeslopen zijn in 2018 weer georganiseerd. 

 Sponsoring in 2018 net als voorgaande jaren door Remax Makelaardij. 

 Daling aantal deelnemers t.o.v. 2017, zowel bij jeugd als senioren 

 Finish op het terrein watersportvereniging tijdens laatste Kneesloop goed ontvangen 

 Wedstrijdleiders 2018: Maria Doedens en Hans van Graas 
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 Opname in het Cross Circuit is niet mogelijk gebleken 

 Sponsoring in 2018 door trouwe sponsor Garden Pleasure. 

 Forse groei in deelname t.o.v. 2017 

 Wedstrijdleider in 2018 Bart van Rijn. 
 

Samenvattend 

We kijken terug op een mooi jaar met voldoende uitdagingen voor de toekomst. Tips en suggesties 

voor verbetering zijn uiteraard altijd van harte welkom. Zo houden we samen een bloeiende 

vereniging in stand met aantrekkelijke wedstrijden voor jong en oud. 

 

Hans van Graas 

Wedstrijdsecretaris 
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